
PROTOKÓŁ NR 8/2014 

Z ZEBRANIA Z SOŁTYSAMI, PRZEWODNICZĄCYMI ZARZĄDÓW OSEIDLI 

ORAZ RAD SOŁECKICH 

18 SIERPNIA 2014 r. 

 

Ad.1 

Burmistrz T. Substyk 

Przywitała przybyłych gości. 

- lista obecności 

 

Ad. 2 

Sołectwo Przyłubie - 3.09.2014 godz. 17.00   świetlica 

Osiedle Leśne - 4.09.2014 r. godz. 18.00    UMiG  

Osiedle Robotnicze - 8.09.2014 r.  godz. 17.00  UMiG 

Sołectwo Kujawska - 11.09.2014 r.  godz. 17.00 świetlica 

Sołectwo Otorowo-Makowiska -  15.09.2014 r., godz.  17.00 świetlica 

Osiedle Rudy – 17.09.2014 r., godz. 17.00  świetlica „Makowianka”,  

Osiedle Staromiejskie -  22.09.2014 r., godz. 17.00  UMiG 

Sołectwo Chrośna - 23.09.2014 r., godz. 17.00  świetlica   

Osiedle Toruńskie – termin zebrania zostanie ustalony poźniej. 

 

Ad.3 

Przewodniczący RM J. Koszarski 

Kolejne spotkania, które się odbędą w styczniu - będą to zebrania wyborcze, podczas których 

sołectwa i osiedla dokonają wyboru sołtysów, przewodniczących rad sołeckich i zarządów 

osiedli. 

28 sierpnia 2014 r. sesja Rady Miejskiej, 25 września planowana jest kolejna sesja 

objazdowa.  

Odbywające się zebrania – będą miały charakter podsumowujące 4 - letnią działalność. 

Zacytował § 13 statutu sołectw i osiedli ust. 2 -  „Kadencja organów sołectw i osiedli trwa do 

dnia zakończenia kadencji rady miejskiej Solec Kujawski. Po upływie kadencji organy 

sołectwa, osiedla pełnią swoją funkcje do czasu wyborów organów sołectwa, osiedla nowej 

kadencji”. 



Bardzo ważna informacja – by uświadamiać mieszkańców o podziale miasta i gminy na 

okręgi wyborcze. W tym roku wybory samorządowej w gminach do 20.000 odbywają się w 

okręgach jednomandatowych.  15 radnych wybiera się w 15 okręgach - głosujemy na jedną 

osobę.  

Załącznik do uchwały w sprawie podziału miasta i gminy na okręgi wyborcze – przekażemy z 

materiałami, prosi o informowanie i przekazywanie mieszkańcom.  

Kadencja kończy się 21 listopada 2014 roku, wybory będą przeprowadzone 16 listopada br. 

W tym czasie należy wiele terminów zgrać. Bardzo trudny okres, ponieważ jeszcze kwestia 

przygotowania materiałów dotyczących projektu budżetu na 2015 r.  

 

Terminy zebrań oraz okręgi wyborcze będą ogłaszane w „SWzR”, z materiałami na sesję jak i 

również będą przygotowane wraz z plakatami.  

 

Burmistrz T. Substyk 

Bardzo trudna sytuacja, zastój na rynku – gmina nic nie może sprzedać – brak 

zainteresowanych. 

Brak pieniędzy w budżecie. Ustawa o finansach publicznych narzuca wiele warunków - 

ogólnie bardzo kiepskie.    

 

B. Dolińska 

W projekcie budżetu na przyszły rok –można byłoby rozważyć kwestię podwyżki diety dla 

sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli i rad sołeckich.  

  

D. Chojnacki 

Przychyla się do propozycji organizowania dożynek gminnych na terenie miasta Solec 

Kujawski. Przy organizacji dożynek na terenie gminy Otorowo-Makowiska – przekonali się 

ile należy mieć zaplecza i ogólnie warunków by zorganizować taką imprezę masową.  

G. Walukiewicz  

30 sierpnia dożynki – czy zapotrzebowanie, które dostarczono będzie zrealizowane ? 

C. Ball 

Tak, wszystko będzie zrealizowane z zamówieniem.  

Po 19 września odbędą się konsultacje z z mieszkańcami w spr. ścieżek rowerowych.  

Burmistrz T. Substyk 

19 września 15-lecie wybudowania RCN. Zjadą radiowcy. Prosi o wypożyczenie 

zabytkowych odbiorników radiowych - będzie aranżacja kafejki radiowej w tym dniu.   



R. Bisaga  

Cele należy realizować – przed budową Centrum, było wiele obiecane, nie zrealizowano 

obietnic. Osiedle jest źle traktowane – nie wykaszane są trawniki, brak parkingów, brak placu 

zabaw, dach ruina, ogólnie budynki są w okropnym stanie, tynk odpada z kominów. 

Burmistrz T. Substyk 

Należy sprawdzić i wezwać do poprawki ekipę, która tynkowała kominy.  

D. Chojnacki 

Czy to prawda, że ścieżka rowerowa ma przebiegać przez wał ? 

C. Ball 

Nie. Ścieżki rowerowe mają zapewnić starte strategiczne rozwiązanie między Otorowem – 

Przyłubiem – ul. 23 Stycznia – materiały będą do wglądu.  

Ad. 4  

Burmistrz T. Substy podziękowała wszystkim zebranym i zamknęła obrady o godz. 19.40.  

 

 

 

Protokołowała 

K. Paliwoda-Kozak 


